
Vragen voor het vragenuur van 31 januari 2024 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de PVV-fractie over uitbreiding AZC Sint Petersburgweg (Kelly Blauw)  

Bij het slibdepot aan de Sint-Petersburgweg, is een tijdelijk azc gevestigd. De gemeente heeft een 
vergunning aangevraagd bij de provincie om dit uit te breiden met 500 asielzoekers en geen tijdelijke 
opvang begrepen wij, maar voor langere tijd. Deze vergunning hebben wij gezien en is geweigerd 
omdat het slibdepot nog niet is gesloten.
Toch gaan alle werkzaamheden gewoon door inclusief onomkeerbare werkzaamheden zoals het 
kappen van bomen. De PVV is wel geschrokken van dit verhaal. Omwonenden kregen afgelopen 
herfst een brief op de mat, maar er is verder geen bijeenkomst of inspraak geweest. Omwonenden 
vertelden ons ook dat er nu in het gebied om hun heen veel asielzoekers gevestigd worden en dat de 
rek er helemaal uit is.
 
De PVV heeft naar aanleiding van het gesprek met omwonenden Sint Petersburgweg de volgende 
vragen: 

1. Klopt het dat de werkzaamheden voor uitbreiding asielopvang worden voortgezet zonder 
vergunning?
2. Klopt het dat omwonenden nauwelijks zijn geïnformeerd over deze plannen en dat er onvoldoende
inspraakmogelijkheid is geweest? Waarom is er geen rekening gehouden met de bewoners van 
Woonschepenhaven?
3. Is het college het met ons eens dat er aan die kant van de stad wel veel asielzoekers worden 
gehuisvest, sowieso in de gemeente Groningen en dat de rek er behoorlijk uit is, hoe kan de veiligheid
voor beide groepen dan worden gegarandeerd?


